



Nicaragua | CyB TORO SUPREMO

Wrapper: Ecuador · Binder: Dom. Rep. · Filler: Nicaragua, Peru

Die Zigarre beginnt recht kräftig und pfeffrig, mit Nussaromen, Leder und Würze. Dann kommen Kaffee, Fruchtnoten und dunkle Schokolade ins Spiel. Eine cremige, mittelkräftige bis kräftige Zigarre.

This cigar begins rather full-bodied and peppery, with nut aromas, leather and spice. Then, coffee, fruity notes and dark chocolate come into play. A creamy, medium-bodied to full-bodied cigar.

90 ★★★

152 x 21,4 · 6 x 54
EUR n/a · CHF n/a
USD 9.35



Nicaragua | DREW ESTATE LIGA PRIVADA NO. 9 CORONA DOBLE

Wrapper: Connecticut Broadleaf · Binder: Brazil · Filler: Nicaragua, Honduras

Florale Aromen, etwas Eukalyptus-Frische und ein wenig Honig-/Karamellsüße mischen sich in der Zigarre mit Röst-, Nuss- und Lederaromen. Kräuternoten und Bittertöne ergänzen das Bouquet.

Floral aromas, some eucalyptus freshness and a bit of honey-caramel sweetness combine in this cigar with roasted, nut and leather aromas. Herbal notes and bitter tones complement the bouquet.

90 ★★★

178 x 21,4 · 7 x 54
EUR 15,80 · CHF 28,00
USD 16.30



Nicaragua | PINOLERO CORONA

Wrapper: Nicaragua · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua

Die eher kräftige Zigarre beginnt nussig (Mandel) und ledrig mit leichten Grasnoten und etwas Honigsüße samt einer Prise Pfeffer. In der zweiten Hälfte legen sowohl die Schokosüße als auch die Bitternoten zu.

This rather full-flavored cigar starts off nutty (almond) and leathery, with light notes of grass and some honey sweetness with a pinch of pepper. In the second half, the chocolate as well as the bitter notes become increasingly more present.

90 ★★★

127 x 16,7 · 5 x 42
EUR 9,50 · CHF n/a
USD 7.50



Nicaragua | SUBLIMES DOUBLE ROBUSTO

Wrapper: Ecuador · Binder: Honduras · Filler: Nicaragua

Feine Karamellsüße mit einem Hauch an Würze im Abgang, dazu geröstete Nüsse, Nelkensüße und im zweiten Drittel Mandel und Vanille. Eine mittelkräftige bis kräftige, expressive Zigarre.

Fine caramel sweetness with a hint of spice in the finish; also roasted nuts, clove sweetness and, in the second third, almonds and vanilla. A medium-bodied to full-bodied, expressive cigar.

90 ★★★

146 x 21,4 · 5 ¾ x 54
EUR n/a · CHF n/a
USD 7.95



Nicaragua | 1502 NICARAGUA ROBUSTO

Wrapper: Nicaragua · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua

Eine feinwürzige box-pressed Zigarre mit Kaffeearomen (Espresso) und Bitterschokolade, später auch Zedernholzaromen und Würze. Harmonisch geblendet, mittlere Stärke.

A fine-spicy, box-pressed cigar with coffee aromas (espresso) and bitter chocolate; later also cedar wood aromas and spices. Harmoniously blended; medium-bodied.

89 ★★★

127 x 19,8 · 5 x 50
EUR n/a · CHF n/a
USD 5.75